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Kære Ivan 
Vi har jo en lang tradition omkring årets DOF Fynbo lige siden den tidligere formand Flemming 
Byskovs tid.  
Der står jo intet steds skrevet, hvad kvaliteterne skal være for den der hædres. Men vi har en 
bestyrelsesaftale om at bestyrelsesmedlemmer ikke kan hædres, og det er fordi, at vi som en 
selvfølge regner med at man lægger et stort arbejde i kraft af sin betroede post. 
 
Men Ivan dit arbejde i DOF Fyn har været langt ud over det forventelige. Du kom ind i 
bestyrelsen i 2008, og du har faktisk været en meget væsentlig del af drivkraften i en 
kulturændring omkring arbejdet i DOF Fyns bestyrelse. Det kan ikke siges mere rammende end 
med et citat fra Niels Andersens: 
” Vi er ikke længere kun en flok fjällräven-bærende naturentusiaster, men en forening som 
man tager alvorligt.” 
 
Med hæderen som årets DOF Fynbo vil vi også gerne sige dig tak for arbejdet som koordinator 
for De Grønne Råds repræsentanter, som du startede med i 2007 ved kommunalreformen. Du 
er manden som i 10 år har skabt rammerne for det fælles samarbejde med de grønne 
repræsentanter i det 10 fynske kommuner. Det var fra starten en vanskelig og diffus opgave, 
som du greb seriøst og ihærdigt an. Præcist som du altid har gjort omkriing dine 
arbejdsopgaver i foreningen. 
Du sørgede bl.a. for årlige fællesmøder for repræsentanterne i de grønne råd med relevante 
spændende oplæg udefra, og du sørgede for at nye repræsentanter blev inviteret med ind i 
DOF Fyns faglige fællesskab. 
 
Tak for indsatsen Ivan! 
 
 
 
 
 


